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minus,EEEIEEE @ minws.n;IKETo:

151.22) ) @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 5/30/2022 8:45:25 PM

Subject: RE: Kamervragen toedeling

Received: Mon 5/30/2022 8:45:25 PM

Goede reis!

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

e +1IGEN
= IEEE inn

van:ICE)SEED© minvws.ni>
Verzonden: maandag 30 mei 2022 22:36

SEE inv;IEEE) EER rin. IEE)

) SEER mins.

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Hierbij de annotatie.

Tot morgen in Eindhoven.

van:[CEI
Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:59

Aan: EEE© minvws.n i>;IEEE) EEE minvws.ni>
Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Dat wordt vanavond. Ik heb beperkt antwoord vanjERElsekregen. lk zal zien hoe ik dat vanavond in de tekst opneem.

Groet

Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:36

)Aan: minvws.n!>; IEKECEENEe minvws.n>; INEXECND
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Dank! Dan neemik die wijzigingen mee.

BEX jij kans om einde van de dag de laatste versie annotatie werkbezoek nog rond te mailen aan ons?

Groeten,
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van:IGENEEEov: >
Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:31

Aan: EEN0 minvws.nt>; IEEE.ESET© minvvs.n >; IEEECEEND)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Sorry, ik vergeet te noemen dat ik de tekst heb aangepast met deze kleur.

Tot morgen

Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:28

Aan: 5.1.28 ) SEE minvws.n >;IIE SEE eins;EE
<BERCEN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Kan ik verleningsfase overal door uitvoeringsperiode door zorgaanbieders vervangen?

Groeten,

Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:26

Aan: EEE eminvws. >;IEEE) EEE miovws.o>;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

lk heb nog een punt: er wordt op verschillende plekken de term ‘verleningsfase’ genoemd terwijl ‘uitvoeringsperiode door

zorgaanbieders’ o.i.d. wordt bedoeld.

Groet

Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:19

sor JRE RN ivIEE BEE ins;IEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Akkoord!

Verzonden: maandag 30 mei 2022 16:06

Aan: JRE© minvws.n >;IEE) BEE mins;IESEDE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Prima; een toevoeging nog, zie groene arcering.

orEXE

van:[ENE minvws.nl>

Verzonden: maandag 30 mei 2022 15:51
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JRE eminvws.ni>
Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Hoi allen,

Als ik jullie reactie dan op een rijtje zet, komen we dan op het volgende uit:

5.1.2i Concept

Is deze tekst voor jullie akkoord?

Groeten,

5.1.2e

van:ICEEN)JEEEEDNo minvs n>Verzonden: maandag 30 mei 2022 15:08

JE
a minvws.n!>;[EEE< minvws.nl>;[EEE

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Mee eens. Maar zoals ik het lees, gaat het hier om de verantwoording van VWS, niet om de verantwoording van de

zorgaanbieders. De verantwoording van VWS eindigt na de vaststelling van de subsidies. Het zal er dan vanaf hangen hoe lang de

vaststelling duurt. De deadline voor de aanvraag tot vaststelling is 30 september 2022. Met maximaal 22 weken om vast te stellen,

is het mogelijk dat de vaststelling pas wordt afgerond in 2023.

Groet,

van: IEEEDEN.EEE0 ninvws i>
Verzonden: maandag 30 mei 2022 15:00

 .. EEEo minvws.l>;IESE<BEXEX0 minvws. >;INSEE)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

De verantwoordingsfase COZ02022 vindt plaats in 2022, niet in 2023. Denk dat die zin wel kan blijven staan, stel dat er nog een

bezwaarzzak oid aankomt, loopt dat ongetwijfeld door in 2023.

Groeten] FRE
van:IEEE)ED© ins 0 i>

Verzonden: maandag 30 mei 2022 14:58

Aan: EEN minvws.nl>;IEEESESE© invws >;ICED
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling
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Een punt: De laatste verantwoordingfasen betreffen Bonus 2021 met betaling in 2022, COZO 2022 en IC-opschaling. Deze

verantwoorden allemaal in 2023.

De laatste zin wordt dus ‘De verantwoordingfasen worden in 2023 afgerond.’.

Groet

Verzonden: maandag 30 mei 2022 14:11

2 minvws.n!>;[EEE HEENeminvws.ni>
5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Kamervragen toedeling

Met de toelichting van] EXER cluster MEVA) begrijp ik dat er nog een vraag op ons terrein ligt voor beantwoording i.k.v. het jaarverslag
VWS.

Ik wil voorstellen daar een generiek antwoord voor te gebruiken, nu de situatie gelijk is voor zowel de bonusregeling, COZO als IC-opschaling.
Kunnen jullie je in onderstaand tekstvoorstel vinden:

5.1.21 Concept

PM coz iil: ERIPRYat kunnen/maeten we over COZO Ill zeggen?

van:IEEBEEN© ninvvs o>
Verzonden: maandag 30 mei 2022 13:53

@ minvws.nl>

@minvws.ni>; IEEE
Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

De vraag (231) heeft betrekking op bladzijde 118 uit het jaarverslag.
Ik heb net een printscreen ervan gemaakt.
Laatste alinea.

5.1.2e
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Dit bestand voldoet aan de PDF/A-standaard en is geopend als alleen-lezen om wijzigingen te voorkomen. ( Ber

VOOr de LeNPErsINg Van ue COronacrsis werd in UZ1, net in

Bladwijzers x spoed) ontwikkelde beleid voortgezet en werd nieuw beleid o

hs} meerdere partijen werden snel overeenkomsten gesloten on

samenleving open te kunnen houden en de sociale impact v

=| ~ B= beperkende maatregolen te mitigeren, zoals mot het testen \

A
> vanuit de Stichting Open Nederland, Tegelijkertijd werd, om

virus te houden, het gebruik van relftesten gestimuleerd, on

A het onderwijs. Ook de GGD'en hadden vanuit de Wet publie!

een belangrijke rol. Met de Stichting projectenbureau GGD (

@ belangrijke speler bij het vaccineren en het testen, werd de «

A Gerealiseerde uitgaven uit 2020 in 2021 voortgezet, Het RIVM ondersteunde onder n

met prognoses over het virus (versprelding en ziektebeelden)

ah Op basis van onder meer die informatie konden het kabinet er

i] v RA A, Algemeen van VWS maatregelen treffen, Daarnaast speelde hat RIVM ¢

rol bi] de vaccinatie. Uitgangspunt was vertrouwde partijen

3 A 1 Aanbieding van
werkzaamheden vanuit 2020 voor te (blijven) zetten om me!

:

mogelijk risico op continuiteitsproblemen de coronacrisis te

het jaarverslag en behearsen,

i Inhoudsopgave

en ontvangsten
-

verzoek tot
Voor het ministerie van VWS betekende de coronacrisis ook

dechargeverlening blijvende inzet onder grote tijds- en werkdruk, het werken in

en daarbij telkens acteren op de complexiteit van de markt in

Hl 2. Leeswijzer Het virus was en is onvoorspelbaar én er was en is nog geer

beleid dat zich flexibel kon en kan aanpassen. Dit heeft zich,

wv A B. Beleidsverslag aandacht voor financieel beheer, vertaald in fouten en onzek

aanzien van de rechimatigheid en het getrouw beeld.

> | 3. Beleidsprioriteiten In 2020 en 2021 is, naar aanleiding van de caronacrisis, een

omvangrijke subsidieregelingen gerealiseerd om de zorgprc
> A 4. Beleidsartikelen ondersteunen, Het gaat om regelingen roals de Bonus zorgp

COVID-19, Opschaling curatieve zorg COVID-19 en Coronaba

> | 5. (COZO). Het is ongebruikelijk om de arbeidsvoorwaarden of

. . standighedean direct te subsidiéren vanuit de begroting van |

Niet-beleidsartikelen van VWS. Dit Is normaliter een verantwoordelijkheld van de 2

| 6
die hiervoor via de premies vergoed worden. Bij de vormge!

:

regelingen zijn 2oveel mogelijk de checks and balances in ac

Bedrijfsvoeringsparag maar maakt de onvoorspelbaarheid van het virus ook dat sne

raaf
was, De voorgeschoten subsidies worden in de komende jar

en verantwoord waarbij het ministerie van VWS zorgaanbie

wv A C. Jaarrekening
ondersteunt maar ook scherp toeziot op mogelijke onrechtm

Daar waar signalen zijn van fraude wordt streng opgetreden

| 7 I
gelet op de aard van de regeling niet uit te sluiten dat bij het

» Departementa e deze subsidies fouten en onzekerheden worden geconstates

verantwoordingsstaat

[1 8.Samenvattende

verantwoordingsstaat

agentschappen

> [9
Jaarverantwoording ~

Cijfermatige duiding

LJ © Typ hier om te zoeken

van: INEEEECNNEEEo ins nl»
Verzonden: maandag 30 mei 2022 13:48

@minvws.nl>

minvws. n>;[EEE

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Hoi EXE
We kunnen wel kijken op die punten naar de Covid-regelingen, maar ik lees de vraag echt breder. Waar halen jullie de koppeling met alleen

Covid uit?
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Groeten,

Verzonden: maandag 30 mei 2022 13:45

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Nee dat klopt niet JEEL

De vraag is wanneer we stoppen met het financieren van arbeidsvoorwaarden via subsidies, zoals nu gebeurt met de bonus, de

IC-opschaling en de COZQ. Daarom is hij logischer bij Covid-Zorg.

Antwoord voor de COZO is dat we stoppen per 30-6. Bonus is al gestopt. IC-opschaling dat weten jouw collegae hopelijk? Is dat

eind 20237? Of eind 2022? Dan is zoiets het antwoord.

Groeten|[REd

Verzonden: maandag 30 mei 2022 13:42

minvws.nl>; ; minvws.nl>

minvws.nl>; ) minvws.nl>; [EE
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

voiIEEE

Zoals ik de vraag lees ziet de vraag niet op covid-maatregelen, maar specifiek op arbeidsvoorwaarden en arbeidsomstandigheden. Dat is een

vraag die op het terrein van MEVA ligt. Ik zie daarbij geen rol voor Covid-zorg.

Groeten,

var:INE)JERE© invis.oi>
Verzonden: maandag 30 mei 2022 13:17

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen toedeling

Hi,

Volgens mij is vraag 231 ook voor jullie.
231 Hoe wordt het subsidiéren van de arbeidsvoorwaarden of

arbeidsomstandigheden uit de begroting van het ministerie van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport zo spoedig mogelijk teruggebracht
tot nul, zowel voor de cure als voor de care?

MVWS/MLZS- arbeidsmarkt ism LZ

Heeft oa betrekking op coronabanen, bonus regeling etc.

wie kan deze oppakken?
5.1.2e

5.1.2e Dubbel
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